

國立台灣大學大氣科學系徵聘教師公告

本系擬聘請一或二位具備以下一項研究專長之專任教授、副教授、或助理教授：劇烈天氣、氣候與地球系統、大氣環境與化學。應徵者需已獲得博士學位，有博士後經歷、具備數值模式、遙測、資料同化或跨領域研究經驗者尤佳。自 **2019 年 8 月**起聘。申請者請登錄至 Academic Jobs Online (<https://academicjobsonline.org/ajo/jobs/12415>)，上傳個人資料、著作清單、研究與授課興趣，並邀請三位推薦人提供推薦函。所有申請資料需於 **2018 年 12 月 31 日**結束前寄達。

Faculty Position Announcement
DEPARTMENT OF ATMOSPHERIC SCIENCES
NATIONAL TAIWAN UNIVERSITY
TAIPEI, TAIWAN

The Department of Atmospheric Sciences seeks up to two faculty members at the Assistant, Associate or Full Professor levels in the areas of severe weather, climate and earth system, or atmospheric environment and chemistry. Applicants should have a Ph.D. degree, preferably with postdoctoral experience and with research expertise in numerical modeling, remote sensing, data assimilation, or cross-discipline studies. The position will begin **in August 2019**.

Applications should be submitted through the Academic Jobs Online (<https://academicjobsonline.org/ajo/jobs/12415>) by including curriculum vitae, list of publications, a statement of research and teaching interests, as well as three letters of reference that sent directly from the recommender. All application material should arrive before the end of **December 31, 2018**.